
Protokół nr VIII/19 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 28 marca 2019 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

O godzinie 13:02 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram ósmą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. Powitał 

wszystkich zebranych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział jedenastu z pośród 

piętnastoosobowego ustawowego składu Rady, w związku z powyższym stwierdził, że obrady 

są prawomocne. Swoją nieobecność usprawiedliwił radny Stanisław Papież, swoje spóźnienie 

zasygnalizowali radni Waldemar Błauciak i Grzegorz Tyrakowski, natomiast rady Mirosław 

Piątka nie usprawiedliwił swojej nieobecności.  

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), uwag nie zgłoszono i 

przystąpiono od razu do głosowania w sprawie jego przyjęcia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wanda Antonina Batog, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław Piechota, Dawid 

Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (4) 

Waldemar Błauciak, Stanisław Papież, Mirosław Piątka, Grzegorz Tyrakowski 

 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 



Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad tj. SPRAWOZDANIA Z 

DZIAŁALNOŚCI SPÓŁEK WODNYCH.(przekazane sprawozdanie stanowi zał. nr. 4) Oddał głos 

przybyłej na sesję Pani Krystynie Milanowskiej Dyrektor Rejonowego Związku Spółek 

Wodnych. Pani Krystyna Milanowska przekazała, że do Spółki Wodnej należą cztery 

miejscowości z naszej Gminy, tj. Ruszów, Kościelna Wieś, Czerwona Woda i Jagodzin, a 

łącznie z tych 4 miejscowości jest 247 członków. Powierzchnia zmeliorowana to 605 ha, w tym 

rowami jest 65 km, zdrenowanych jest ok 250 ha. Spółka działa na podstawie prawa wodnego. 

Działalność Spółek Wodnych zgodnie ze statutem polega na utrzymaniu urządzeń wodno-

melioracyjnych, melioracji szczegółowej rowów, przepustów i  drenaży. Prace są wykonywane 

ze składek członkowskich oraz z dotacji, głównie z Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego, 

Dolnośląskiego Urzędu Marszałkowskiego i Starostwa Powiatowego w Zgorzelcu. Składka 

członkowska wynosi 35 zł od hektara zmeliorowanego. Program robót planowany jest pod 

budżet ze składek członkowskich. W zeszłym roku łącznie ze składek członkowskich 

wykonano 1,33 km odbudowy i konserwacji rowów, w tym 2 przepusty oraz 1,5 ha 

oczyszczenia rurociągów drenarskich na kwotę ponad 28 tys. zł, natomiast z dotacji wykonano 

2,89 km konserwacji gruntowej rowów, w tym 3 przepusty, 6,5 ha oczyszczenia rurociągów 

drenarskich na ogólną kwotę 65 tys. zł. Po zakończonej prezentacji pani Krystyna Milanowska 

odpowiadając na pytania radnych wyjaśniła, że zakres prac jest ustalany wspólnie z zarządem 

i sołtysami. Na spotkaniu analizowane są przesłane wnioski i na ich podstawie pracownicy jadą 

w teren i sukcesywnie wyceniają prace i sprawdzają, co można zrobić do wysokości składek 

członkowskich i otrzymanych dotacji.  W miejscowościach, gdzie większość osób złożyło 

deklaracje i należy do Gminnej Spółki Wodnej, jeżeli ktoś nie przystąpił, a będą wykonywane 

prace, to zgodnie z prawem wodnym za czerpanie korzyści będzie musiał i tak płacić, ale w 

tedy będą to dużo wyższe koszty niż gdyby złożył deklaracje i płacił składki członkowskie. Na 

zakończenie po krótkiej dyskusji Pani Milanowska przekazała, że chętnie weźmie udział w 

spotkaniu z mieszkańcami Starego Węglińca, aby przekazać im informacje jakie korzyści płyną 

z przyłączenia się do Gminnej Spółki Wodnej i zachęcić ich do tego. 

(podczas prezentacji o godz. 13:16 przybył na sesje radny Grzegorz Tyrakowski a o godz. 13:18 

radny Waldemar Błauciak)  

 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI ZADAŃ Z ZAKRESU 

WSPIERANIA RODZINY I SYSTEMU PIECZY ZASTĘPCZEJ ZA ROK 2018 W GMINIE WĘGLINIEC. 

(stanowiące zał. nr 5)  

Przewodniczący Komisji Społecznej Dawid Szymczak poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie. Ponieważ nie było żadnych pytań przystąpiono do głosowania w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej za rok 2018 w Gminie Węgliniec. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, tj. BLOKU UCHWAŁ. 

Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 



1. w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do uchwały nr 31/IV/18 z dnia 28 grudnia 

2018 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec 

Głos zabrała Pani Skarbnik Jolanta Zawisza, która przekazała, że wczoraj została przesłana 

radnym skorygowana uchwała w sprawie zmian w budżecie, w której uwzględniono dwa 

wnioski dotyczące ulic w Czerwonej Wodzie. Następnie głos zabrał Zastępca Burmistrza 

Dominik Matelski, który wyjaśnił, że wprowadzamy dwa zadania na remonty ulic w Czerwonej 

Wodzie, jedno dotyczy ulicy Czerwionki a drugie ulicy Kolejowej. Posiłkując się mapkami 

przekazał o jakie dokładnie odcinki ulic chodzi. Wyjaśnił, że wybrane zostały drogi mniej 

uczęszczane, na terenach rolnych, ponieważ otrzymaliśmy dofinansowanie z Dolnośląskiego  

Urzędu Marszałkowskiego, a celem dotacji było wybranie jednostek Samorządu Terytorialnego 

Województwa Dolnośląskiego na dofinansowanie ochrony, rekultywacji i poprawy jakości 

gruntów rolnych. Ulica Kolejowa otrzymała 41 tys. zł dofinansowania, a ulica Czerwionki 126 

tys. zł. Zgłoszona została jeszcze ulica Zielona w Starym Węglińcu, natomiast ze względu na 

to, że zakres ulicy wchodzi w działki prywatne, po wizji w terenie i ocenie merytorycznej 

wniosku, instytucja dofinansowująca nie przychyliła się do dofinansowania. Będziemy się 

jednak dalej starać pozyskać środki na remont tej drogi. Wracając do naszego budżetu, 

szacunkowy kosztorys zadania dotyczącego remontu ulicy Czerwionki wynosi 345 tys. zł, a 

ulicy Kolejowej 230 tys. zł. Po krótkiej dyskusji Skarbnik Jolanta zaproponowała, aby przed 

prezentacją całej uchwały przegłosować poprawki do projektu uchwały. Przystąpiono więc do 

głosowania w sprawie przyjęcia autopoprawki do uchwały w sprawie zmian w budżecie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

 

Następnie Skarbnik Jolanta Zawisza odczytała projekt uchwały. Prezentowane informacje 

zawierały dane dotyczące zmian planu dochodów i wydatków. Uwzględniały one m.in. 

zwiększenie planu dochodów z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska- opłata za wycinkę 

drzew i odsetki, korektę planowanych dochodów z podatku od nieruchomości, zmniejszenie 

planowanych dochodów z budżetu państwa na zadanie inwestycyjne „Przebudowa i 

modernizacja Sali sportowej w Ruszowie“, zmniejszenie planu wydatków zadania „Budowa 

nawierzchni drogi w Starym Węglińcu ,ul. Zielona“. Na bieżąco Pani Skarbnik wraz z Zastępcą 

Burmistrza odpowiadali na pytania radnych. Wyjaśnili m.in., że przesuwamy środki na 

modernizację Sali sportowej w Ruszowie, ponieważ nie otrzymaliśmy dofinansowania. 

Wniosek na dofinansowanie nie przeszedł, gdyż otrzymaliśmy za mało punktów. Punkty 

straciliśmy  głównie z powodu niewymiarowości sali i małej ilość dzieci. Natomiast w kwietniu 

będzie składany nowy wniosek. Radny Grzegorz Tyrakowski wyraził swoje obawy związane z 

przesunięciem środków na kolejny rok, a radny Dawid Szymczak rozpoczął dyskusję na temat 

możliwości budowy nowej sali a nie modernizacji starej. 

Po zakończonej dyskusji Pani Skarbnik zaprezentowała projekt uchwały w sprawie WPF. 

Ponieważ nie było więcej pytań przystąpiono do głosowania wpierw nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do uchwały nr 31/IV/18 z dnia 28 grudnia 2018 r w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec.  

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

Rada podjęła uchwałę nr 66/VIII/19 w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do uchwały nr 

31/IV/18 z dnia 28 grudnia 2018 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 6). 

 

2. w sprawie zmian w budżecie 

Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęci uchwały w sprawie zmian w budżecie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Tyrakowski 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

Rada podjęła uchwałę nr 67/VIII/19 w sprawie zmian w budżecie (niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 7). 

 

3. w sprawie ramowych planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na rok 2019 

Ponieważ nie było pytań przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

Rada podjęła uchwałę nr 68/VIII/19 w sprawie ramowych planów pracy komisji stałych Rady 

Miejskiej na rok 2019 (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 8). 

 

4. w sprawie ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 2019 

Rany Marek Wawrzynek zaproponował, aby w IV kwartale w punkcie dotyczącym kontroli 

finansowania Węglinieckiego Centrum Kultury, rozszerzyć zagadnienie i wpisać kontrolę 

finansowania całego Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Węglińcu. Radni przychylili się do 

sugestii i przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały z uwzględnieniem poprawki. 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

Rada podjęła uchwałę nr 69/VIII/19 w sprawie ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej na rok 2019 (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 9). 

 

5. w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Węgliniec 

Przewodniczący Rady nawiązując do dyskusji na posiedzeniu Komisji Gospodarczej w sprawie 

płacenia przez Gminę za wodę do celów przeciwpożarowych, poinformował, że dzisiaj był w 

Gminie Osiecznica i dowiedział się, że tam Gmina również płaci Zakładowi Usług 

Komunalnych za wodę do celów przeciwpożarowych. Przewodniczący Komisji Gospodarczej 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami „za”. Nie było 

żadnych pytań, więc przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

Rada podjęła uchwałę nr 70/VIII/19 w sprawie Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 10). 

 

6. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Węgliniec w 2019 roku” 

Ponieważ nie było żadnych pytań przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia 

uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

Rada podjęła uchwałę nr 71/VIII/19 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Węgliniec w 2019 

roku” (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11). 

 



 

7. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021 

Przewodniczący Komisji Społecznej Dawid Szymczak poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami „za”. Nie było pytań, więc przystąpiono do głosowania 

w sprawie przyjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

Rada podjęła uchwałę nr 72/VIII/19 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2019-2021 (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12). 

 

8. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek poinformował, że cały blok uchwał 

tzw. ogródkowych komisja zaopiniowała pozytywnie 6 głosami „za” z dopiskiem „do 5 lat”.  

Ponieważ nie było pytań przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

Rada podjęła uchwałę nr 73/VIII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 13). 

 

9. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy na część nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr 490/2 

położonej w Starym Węglińcu 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

Rada podjęła uchwałę nr 74/VIII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy na część nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej nr 490/2 położonej w Starym Węglińcu (niniejsza uchwała stanowi zał. nr14). 



 

10. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

Rada podjęła uchwałę nr 75/VIII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 15). 

 

11. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

Rada podjęła uchwałę nr 76/VIII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 16). 

 

12. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

Rada podjęła uchwałę nr 77/VIII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 17). 

 

13. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

Rada podjęła uchwałę nr 78/VIII/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 18). 

 
Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego; 

 

➢ Głosowano w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie ustawienia w miejscach 

wskazanych przez mieszkańców stojaków na pakiety do zbierania psich odchodów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

 

➢ Głosowano w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej - w związku z sygnałami o złym 

stanie nawierzchni ścieżki rowerowej wnioskujemy do Pana Burmistrza o sprawdzenie 

zgodności wykonania z dokumentacją przetargową.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

 

➢ Głosowano w sprawie wniosku Komisji Społecznej w sprawie zabezpieczenia w 

budżecie Gminy i Miasta Węgliniec kwoty 3 500 zł na zakup narkotestów dla 

Komisariatu Policji w Pieńsku- na 1 półrocze.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 



NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Mirosław Piątka 

 

➢ Zapoznano się z korespondencją skierowaną do Rady w okresie międzysesyjnym. W 

związku z pismem przesłanym do Rady przez Społeczną Komisję Mieszkaniową (zał. Nr 19) 

głos zabrał radny Dawid Szymczak. Przekazał on zebranym, że zamontowanie windy w budynku 

Ośrodka Zdrowia w Węglińcu jest bardzo potrzebne, gdyż na pierwszym piętrze znajdują się 

biura, mi.in MGOPS-u i ZUK-u i osoby niepełnosprawne mają bardzo utrudniony dostęp do tych 

miejsc.   

 

W punkcie ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA zapoznano się z odpowiedziami na 

zapytanie radnej Marii Fedyczkowskiej i radnego Łukasza Pańków złożonych na wcześniejszej 

sesji (stanowiącymi zał. nr 20 i nr 21). Zastępca Burmistrza Dominik Matelski odpowiadając na 

pytanie radnego Marka Wawrzynka wyjaśnił, że pracownik Urzędu podjął już działania i wystosuje 

pismo do DSDiK z prośbą o uporządkowanie drzew wzdłuż drogi 296 z Węglińca w kierunku Strefy 

Ekonomicznej w Wykrotach.  

 

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY: 

➢ Zastępca Burmistrza odpowiadając radnej Elżbiecie Grabowskiej na pytanie dotyczące 

rozpoczęcia prac naprawczych dróg w Czerwonej Wodzie powiedział, że w 

poniedziałek po powrocie Burmistrza  zostanie ustalony i przekazany do wiadomości 

termin rozpoczęcia prac. 

➢ Radny Łukasz Kocot zaprezentował zdjęcia dróg w Starym Węglińcu zniszczonych 

przez firmę, która kładzie światłowody. Odnosząc się do zdjęć Kierownik działu IK 

Pani Marzena Osowska przekazała, że dopóki firma nie  doprowadzi terenu do stanu 

pierwotnego, nie zostaną odebrane prace.  

➢ Zastępca Przewodniczącego Rady Jerzy Peroński zgłosił, iż jeden z mieszkańców 

Ruszowa, z narażeniem życia, sam czyści odcinek drogi przy moście na rzece, między 

ulicami Żagańską a Kantowicza, gdyż  jest on pomijany przez operatora, który maszyną 

oczyszcza ulice miejscowości. W związku z powyższym prosi o interwencję, aby 

również ten odcinek był sprzątany maszynowo. 

➢ Radny Grzegorz Tyrakowski przekazał, że nasza gmina zajęła w całym powiecie               

1 miejsce w Ogólnopolskim Turnieju Wiedzy Pożarniczej. 

➢ Zastępca Burmistrza Dominik Matelski zaprosił wszystkich zebranych na obchody Dnia 

Papieskiego 02.04.2019 r., które rozpoczną się o godzinie 20:00 w Kościele 

Kolejowym. 

➢ Przewodniczący Rady odczytał zaproszenie na IX Rowerowy Rajd Pamięci Toporów 

w dniu 13.04.2019 r. na godzinę 10:00. 

 

Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 15:00, Przewodniczący 

Rady oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam ósmą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. 

 

  

  Przewodniczący Rady 

 

 

                                                                                         Wiesław Piechota 

 
Przygotowała:  

Alicja Biardzka 


